

دعوة الجمعية العامة العادية للانعقاد

INVITATION TO ATTEND ORDINARY GENERAL MEETING

The Board of Directors of Bahrain Telecommunications Company B.S.C. (Batelco) (the "**Company**") is pleased to invite the shareholders to attend the Company's Ordinary General Meeting to be held at Batelco staff Center - Batelco Headquarters, Hamala, on 14 January 2013 at 12 p.m. to consider, discuss and approve the following business agenda items, further details of which are given in the circular to shareholders posted on the Company's website ("**Circular**"): <http://www.batelcogroup.com/en/investor-centre.aspx>

1. To present the board's recommendation for Batelco International Group Holding Limited, a wholly owned subsidiary of the Company, to acquire affiliates of Cable and Wireless Communications plc, on the terms and subject to the conditions set out and explained in the Circular (which is available on the Company's website). <http://www.batelcogroup.com/en/investor-centre.aspx>

2. To discuss and approve the acquisition recommendation referred to in paragraph 1 above.

3. To discuss and approve the issuance from time to time of debt instruments (whether in the form of notes, bonds or sukuk) up to a value of USD 1 billion, with such securities capable of being issued either directly by the Company or, in the case of sukuk or other debt instruments, indirectly by a special purpose company, on a standalone basis or pursuant to one or more programme(s) for the issuance of such instruments, whether offered through a public or private offering and on such terms and conditions set out in the circular relating to each separate issuance of such instruments.

4. To authorise and delegate the Board of Directors of the Company with all of the necessary authority in relation to determining the timing, price, currency, maturity date and any other conditions related to the issuance of the bonds, sukuk or any other debt instruments.

5. To authorise the Board of Directors, or someone to which the Board of Directors delegates such authority, to take all necessary action in connection with such issuance of sukuk, bonds or debt instruments in accordance with the general meeting decisions and after obtaining the Central Bank of Bahrain's approval.

Shaikh Hamad bin Abdulla Al Khalifa
Chairman

Important notes to shareholders:

1. You can download the Circular referred to above through the Company's website: <http://www.batelcogroup.com/en/investor-centre.aspx>

2. Proxies should be submitted to Fakhro Karvy Computershare W.L.L., 48 hours prior to the meeting at the offices located at Zamil Tower, Office no 74, 7th floor, Tel: 17215080 or Fax: 1721055 or email: bahrain.helpdesk@karvy.com

3. The Chairman of the Board of Directors, Board Members and the Company's employees shall not be entitled to act as proxy at the meeting. The proxy may not, in such capacity, represent in any general meeting, shares which exceed 5% of the share capital, as per Article 203 of the Commercial Companies of Law Decree (21) 2001.

4. If the legal quorum is not complete at the scheduled meeting, the Ordinary General Assembly should be held at another meeting to discuss the same agenda at the same time and in the same place on Monday 21/1/2013. The same applies if the legal quorum is not complete in the second meeting, whereby the Ordinary General Assembly should be held at a third meeting to discuss the same agenda at the same time and in the same place on Monday 28/1/2013.

يتشرف مجلس إدارة شركة البحرين للاتصالات السلكية واللاسلكية ش.م.ب. (بتلكو) ("الشركة") بدعوة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العمومية العادية للشركة والذي سيقام في مركز موظفي بتلكو - مجمع بتلكو الرئيسي بالهملة في بتاريخ 14 يناير 2013 في الساعة 12 ظهراً للنظر ومناقشة والموافقة على بنود جدول الأعمال التالية (وهناك المزيد من التفاصيل المتوفرة في نشرة المساهمين المتوفرة على الموقع الإلكتروني للشركة): <http://www.batelcogroup.com/ar/investor-centre.aspx>

1. استعراض مقترح مجلس الإدارة حول استحواذ مجموعة بتلكو الدولية القابضة المحدودة - شركة مملوكة بالكامل من قبل الشركة - على شركات تابعة لشركة كايبل أند وايرلس كومينيكيشنز بي أل سي وفقاً للبنود والشروط الموضحة والمشروحة بشكل مبسط في نشرة المساهمين وتم توفيرها على الموقع الإلكتروني للشركة. <http://www.batelcogroup.com/ar/investor-centre.aspx>

2. مناقشة والموافقة على مقترح الاستحواذ المشار إليه في البند رقم 1 أعلاه.

3. مناقشة والموافقة على اقتراح مجلس الإدارة بشأن إصدار سندات وصكوك وأية أدوات تمويلية أخرى من حين إلى آخر بحد أقصى بقيمة مليار دولار أمريكي (1,000,000,000 دولار أمريكي)، وتكون الشركة قادرة على إصدار أي من هذه الأدوات التمويلية بشكل مباشر من خلال الشركة أو، في حال إصدار الصكوك أو أي أدوات تمويلية أخرى، بشكل غير مباشر من خلال شركة ذات غرض خاص (special purpose company) سواء بشكل مستقل أو كجزء من برنامج أو أكثر، لإصدار مثل هذه الأدوات التمويلية، سواء تم طرحها من خلال اكتتاب عام أو خاص، وذلك وفقاً للشروط والأحكام الواردة في نشرة الإصدار الخاصة بكل إصدار على حدة.

4. تفويض مجلس الإدارة الصلاحيات الكاملة بشأن تحديد التوقيت والسعر والعملية وتاريخ الاستحقاق وكافة الشروط الأخرى الخاصة بإصدار السندات والصكوك أو أي أدوات تمويلية أخرى.

5. تفويض مجلس الإدارة أو من يفوضه المجلس باتخاذ كافة ما يلزم من الإجراءات المتعلقة بإصدار السندات والصكوك أو أي أدوات تمويلية أخرى حسب قرارات الجمعية وبعد الحصول على موافقة مصرف البحرين المركزي.

الشيخ حمد بن عبدالله آل خليفة

رئيس مجلس الإدارة

ملاحظات مهمة للمساهمين:

1. تستطيع تحميل نشرة المساهمين المشار إليها أعلاه من خلال الموقع الإلكتروني للشركة: <http://www.batelcogroup.com/ar/investor-centre.aspx>

2. يجب تسليم أي توكيل لاجتماع الجمعية العمومية ثمانية وأربعين (48) ساعة قبل الاجتماع في مكتب الشركة في فخر كارفي كومبيوتر شير ذ.م.م. الكائن ببرج الزامل مكتب 74، الطابق السابع، رقم الهاتف: 17215080، رقم الفاكس: 17212055، البريد الإلكتروني: bahrain.helpdesk@karvy.com

3. لا يسمح بتوكيل رئيس مجلس إدارة الشركة أو أعضاء مجلس الإدارة أو أي من موظفي الشركة كممثلين لأي مساهم في الاجتماع. وبالإضافة فإنه لا يسمح لأي وكيل عن مساهم أو أكثر أن يمثل أسهم تفوق عن 5% من رأس مال الشركة في أي من اجتماعات الجمعية العمومية وفقاً للمادة 203 من قانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم بقانون رقم (21) لسنة 2001.

4. في حالة عدم توافر النصاب القانوني في الاجتماع المقرر أعلاه، تنعقد الجمعية العامة العادية في اجتماع ثانٍ لذات جدول الأعمال وفي نفس الزمان والمكان يوم الاثنين الموافق 21/01/2013. وكذلك في حالة عدم توافر النصاب في الاجتماع الثاني تنعقد الجمعية العامة العادية في اجتماع ثالث لذات جدول الأعمال وفي نفس الزمان والمكان يوم الاثنين الموافق 28/01/2013.